
Folketingets Sundhedsudvalg har den 2. juli 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 725 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Julie Skovsby (S).

Spørgsmål nr. 725:
’’ Vil ministeren bekræfte at der eksisterer fagligt materiale i Sundhedsstyrel-
sen, som dokumenterer den lægevidenskabelig evidens bag Sundhedsstyrel-
sens beslutning om at samle de højt specialiserede funktioner på børnekræft-
området, herunder børneneurokirurgi på Skejby og Rigshospitalet?”

Svar:
Jeg har forelagt Sundhedsstyrelsens ovenstående spørgsmål med henblik på 
bidrag til besvarelse. Blandt andet p.g.a. ferie vil det ikke være muligt at be-
svare spørgsmålene inden udløb af den sædvanlige tidsfrist, men jeg vil be-
svare spørgsmålene, så snart Sundhedsstyrelsens bidrag foreligger.
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